
 
 
 

 

Številka: 032-26/2023 
Datum: 22. 3. 2024 
 
 
 
 
OBČINSKI SVET LAŠKO 
 
 
 
ZADEVA: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta  
 
 
 
 
Posredujemo vam odgovor na vprašanje in pobudo svetnika  
 
Vprašanja oz. pobude so se glasile: 
 

1. Tenis igrišča Debro: kakšno je trenutno stanje igrišča in kakšne so aktivnosti za izboljšanje 
stanja oz. bo narejeno v letu 2024 (najem lokala, sanacija zunanjih igrišč)? 
 

2. Na postavki 09330 – gradnja vodovodov po programu, navezava na projekte v okviru 
postavke OB057-13-00032 Vodovod – vloge občanov planirati in zagotoviti sredstva za 
projektno dokumentacijo za izgradnjo javnega vodovoda Mrzlo Polje (naselje Marof) in Lahov 
Graben (zgornji del naselja za cca 10 gospodinjstev). Izgradnjo vodovodov planirati v letu 
2025.  
 

3. Deponija pri novem mostu preko Savinje v Marija Gradcu - pogosto je umazano cestišče: 
kdaj se bo deponija zaprla in kdaj bo zemljišče vzpostavljeno v prvotno stanje? 
 

4. Kdaj bodo odstranjene naplavine, ki so na cesti proti Strenskem? Pri podvozu Radoblje, kjer 
je bil transformator, je cel kup naplavin in raznega lesa. 
 

5. Pojasnilo v zvezi s podanim vprašanjem g. Roberta Medveda glede aktivnosti vodovoda 
Sp.in Zg. Rifengozd, del Brstnika in Doblatino. 
 

Odgovori: 
 

1. Po poplavi Tenis centra v mesecu avgustu 2023 se je namestila nova talna teniška obloga v 
nadkritem delu. Zunanja igrišča, ki so bila prav tako poplavljena se jih bo pripravilo za igro v 
obsegu, kakršna se morajo izvesti v pričetku igralske sezone. V mesecu marcu 2023 je bila 
sklenjena pogodba za najem gostinskih storitev z novim najemnikom. 
 
V glavno plinsko omarico se bo namestil varnostni oddušni ventil na podlagi zaključnih 
ugotovitev koncesionar Adriaplin d.d. – nadzor izgradnje – izvajalec – uporabnik – strojni 
izvedenec- projektant v izogib težavam z blokiranjem toplotnih seval.  
V času ogrevalne sezone se je pojavljal ob zagonu ogrevanja na spodnji strani seval 
kondenz, ki je kapljal na talno oblogo. Za preprečevanje kapljanja se bo pod sevala namestil 
lovilec kondenza.  
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2. Za naselje Mrzlo polje je bilo zbrano 14 podpisanih prijavnic za priključitev na javno 
vodovodno omrežje. Vloge smo obdelali, trenutno smo v pridobivanju ponudbe projektiranje. 
Naše aktivnosti potekajo v navezavi na potek vodov optike, tako da se usklajujemo s 
službami podjetja Rune, da bi dogovorili skupne trase vodov. 
Prav tako se je pristopilo k projektiranju vodovoda v Lahovem Grabnu za potrebe 
vodovodnega sistema Trije studenci in pa seveda za prebivalstvo tega območja. 
 

3. Deponija pri novem mostu je delno sestavljena iz prodnih mas za potrebe javnega cestnega 
omrežja v občini Laško, del je iz izkopane zemljine zaradi gradnje kanalizacije  po mestu 
Laško, preostali del pa so pripeljane mase različnih zemljin in materialov, za katere nam izvor 
in kdo jih je pripeljal ni poznan. 
Zemeljske mase, ki so bile pripeljane zaradi izkopov izgradnje kanalizacije bodo odpeljane 
do konca meseca aprila 2024 ostale mase nepoznanega izvora, bo prav tako potrebno 
odpeljati. 
Mase proda za potrebe občinskih cest bodo porabljene tekom leta.  
 

4. Naplavine na travnatih zemljiščih ob Savinji in žel. progi bodo urejene do konca meseca 
aprila 2024. 
 

5. Za območje Sp. in Zg. Rifengozda, severnega dela Brstnika in Doblatine, se pripravlja 
projektna DGD dokumentacija s pridobivanjem služnostnih pogodb z lastniki zemljišč, ki so 
osnova za izdajo gradbenega dovoljenja. Na tem območju je še 80 gospodinjstev, ki nimajo 
ustrezne zdrave pitne vode.  
 
Ocenjujemo, da bo potrebno zgraditi 15 km omrežja, 2 vodohrana 50 m3 (Brstnik, Doblatina). 
Naša prizadevanja gredo v smeri, da bi tudi z izgradnjo našega omrežja podjetje RUNE in 
Elektro Celje d.d. sopoložila svoje vode. 
 
V mesecu novembru, decembru 2023 in mesecu februarju 2024 smo imeli v Otročjem centru 
predstavitev poteka vodovodnega omrežja lastnikom zemljišč s podpisom služnostnih 
pogodb. Do zdaj imamo podpisanih 50 % pogodb o služnosti.  
Za preostanek vseh podpisanih pogodb bomo morali dodatno vršiti aktivnosti na terenu z 
individualnim pristopom. 
 
Predvidevamo, da bomo do konca leta 2024 na Upravno enoto vložili celotno dokumentacijo 
za pridobitev gradbenega dovoljenja. Ko bo pridobljeno gradbeno dovoljenje bomo lahko 
projekt prijavili v nabor projektov za pridobitev EU sredstev. 
 
 

 
                                                                                                 Pripravil: 
 
             
                   Luka Picej, vodja  
                                                                                             Režijskega obrata  
 
Vročiti: 

- Občinskemu svetu Laško, 

- v zadevo. 
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